

PRE-ORDER

You can pre-order on the website or platforms such as WhatsApp: +38 (066)471-00-02 and Instagram - @thecoat_official. To order the desired product, you need to provide your contact information. We will inform you about the availability.

PAYMENT

Online payment with a VISA / MasterCard bank card is available through electronic payment systems. You will receive a confirmation letter with all the delivery details and a receipt by e-mail.

TERMS OF DELIVERY

Orders across Ukraine are sent by "Nova Poshta" (2-3 working days) - for free. Orders to Russia and Belarus are delivered by "Ukrposhta" (1-3 weeks).

Worldwide delivery is carried out by "Ukrposhta" (1-3 weeks), as well as by "DHL" (4-5 working days).

* You can get more information about the cost of delivery by contacting our managers.

RETURN

Please note that the products equipped with a protective system. If the system is damaged or broken, the item cannot be returned or exchanged.

ПРЕДЗАКАЗ

Предзаказ возможно оформить на сайте, либо на таких платформах как WhatsApp: +38 (066)471-00-02 и Instagram - @thecoat_official. Для заказа желаемого изделия, необходимо указать ваши контактные данные. Мы свяжемся с вами, когда товар будет в наличии.

ОПЛАТА

Доступна онлайн-оплата банковской картой VISA / MasterCard через системы электронных платежей. Письмо-подтверждение с деталями доставки заказа и чек об оплате вы получите на e-mail.

УСЛОВИЯ ДОСТАВКИ

Заказы по Украине отправляются службой «Новая Почта» (2-3 рабочих дня) - бесплатно.

В Россию и Белорусь заказы доставляются «Укрпочта» (1-3 недели).

Доставка по миру осуществляется службой «Укрпочта» (1-3 недели), а также службой «DHL» (4-5 рабочих дней).

* Детальную информацию о стоимости доставки вы можете получить у наших менеджеров.

ВОЗВРАТ

Просим обратить внимание, что на изделиях установлена защитная система, при повреждении или срыве которой, товар не подлежит возврату и обмену.